7/17/24, 8:30 AM 美国检测情况 | CDC

The Wayback Machine - https://web.archive.org/web/20200519080639/https://chinese.cdc.gov/coronavirus/2019-ncov/cases-updates/...



2019年新型冠状病毒肺炎

免责声明:本网站持续更新。在所有内容翻译完成之前,其中一些内容可能为英文。

Testing Data in the U.S.

2020年5月17日更新

TOTAL TESTS REPORTED 10,847,778

1,563,353

% OF POSITIVE TESTS 14%

Tests for COVID-19

- 病毒检测告诉您当前是否感染引起COVID-19的病毒SARS-CoV-2。阳性检测结果表明您已感染。
 - For more information on viral tests for COVID-19, see our Viral Testing page.
- Antibody blood tests, also called antibody tests, check your blood by looking for antibodies, which show if you had a previous infection with the virus.
 - For more information on antibody tests for COVID-19, see our Antibody Testing page.



关于这些数据

- These data are compiled from a number of sources. Not all tests are reported to CDC.
- 某一州的阳性检测数量不等于病例数量,因为一个人可能检测不止一次。

7/17/24, 8:30 AM 美国检测情况 | CDC

CDC has moved the following information to the Previous U.S. Testing Data.

- COVID-19公共卫生实验室检测
- CDC实验室和美国公共卫生实验室检测的SARS CoV-2样本数量

页面最后审核时间: 2020年5月18日